
Protokół Nr XLII  /2009 
z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 grudnia 2009 r. w siedzibie Urzędu Miasta –Gminy Stryków  
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 
sołtysi wg listy obecności, 
osoby zaproszone wg listy obecności. 
 
 Ad. 1. Otwarcie obrad XLII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 Otwarcia sesji o godz. 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
 
       Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 
RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu.  
  
 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad XLII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Wręczenie srebrnego medalu Za Zasługi Dla Obronności Kraju Panu Marianowi 

Karpińskiemu. 
5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
6. Zatwierdzenie protokołu z XL Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 26 listopada 2009 r.  
7. Zatwierdzenie protokołu z XLI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie, która odbyła się w dniu 10 grudnia 2009 r.  
8. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej.  
9. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta –

Gminy Stryków.   
10. Podjęcie uchwał w sprawie:  
 a) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
         Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2010; 
 b) uchwalenia Gminnego programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie  
          Stryków na rok 2010; 
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 c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym  
          dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność gminy; 
11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski i sprawy różne. 
13. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
14. Zamknięcie obrad. 
 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski wnioskował o wprowadzenie, w pkt.10 
porządku obrad następujących projektów uchwał: 

• w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 
2009 oraz zmian w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym na lata 2009-2011; 

 
•  zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczek długoterminowych i 

kredytów długoterminowych; 
 
•  w sprawie uchwalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2009; 
      Głosowanie wniosku Burmistrza: 15 głosów za  
         0 głosów przeciwnych  
                    0 głos wstrzymujący się  

Przewodniczący RM wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad XLII sesji RM w 
miejsce punktu 5 tj. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków - Informacji 
przedstawiciela PZU o obowiązku rolnym i działalności agentów PZU związanej z 
dystrybucją blankietów rolnych. 
 

        Głosowanie wniosku: 15 głosów za  
          0 głosów przeciwnych  
                     0 głos wstrzymujący się  
Porządek obrad XLII sesji po zmianach: 
 

1. Otwarcie obrad XLII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Wręczenie srebrnego medalu Za Zasługi Dla Obronności Kraju Panu Marianowi 

Karpińskiemu. 
5. Informacja przedstawiciela PZU o obowiązku rolnym i działalności agentów PZU  

związanej z dystrybucją blankietów rolnych. 
6. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
7. Zatwierdzenie protokołu z XL Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 26 listopada 2009 r.  
8. Zatwierdzenie protokołu z XLI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie, która odbyła się w dniu 10 grudnia 2009 r.  
9. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej.  
10. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta –

Gminy Stryków.   
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11. Podjęcie uchwał w sprawie:  
 a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok  
          2009 oraz zmian w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym na lata 2009-2011; 
 b) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczek długoterminowych i  
          kredytów długoterminowych; 
 c) w sprawie uchwalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku  
          budżetowego 2009; 
 d) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
         Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2010; 
 e) uchwalenia Gminnego programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie  
          Stryków na rok 2010; 
 f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym  
          dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność gminy; 
12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski i sprawy różne. 
14. Przyjęcie protokółu Komisji. 
15. Zamknięcie obrad. 
  

Głosowanie nad porządkiem obrad: 15 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących 
się. 

 
Ad. 4 Wręczenie srebrnego medalu Za Zasługi Dla Obronności Kraju Panu 
Marianowi Karpińskiemu. 
 

 Zaproszony na posiedzenie Rady Miejskiej w Strykowie Pan Marian Karpiński 
mieszkaniec Gminy Stryków otrzymał nadany przez Ministra Obrony Narodowej srebrny 
medal Za Zasługi Dla Obronności Kraju jako  okazanie uznania za wychowanie trzech  
synów na wzorowych i ofiarnych  żołnierzy czynnej służby wojskowej.  Medal wręczył w 
imieniu ministra Pan mjr Wójcicki z Wojskowej Komendy Uzupełnień w Zgierzu. 
Przewodniczący RM w Strykowie Pan Paweł Kasica i Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej 
Jankowski odznaczonemu Panu Karpińskiemu złożyli gratulacje i życzenia oraz przekazali 
list gratulacyjny, kwiaty i upominki książkowe. 
 

 Ad. 5. Informacja przedstawiciela PZU o obowiązku rolnym i działalności 
agentów PZU związanej z dystrybucją blankietów rolnych. 
 

 Przedstawiciel PZU przekazał obecnym na sesji informację o działalności Agencji 
PZU w Strykowie obsługiwanej przez Panią Danielę Pruban oraz Katarzynę Pruban – 
Roszczypała .Agencja zajmować się będzie dystrybucją blankietów rolnych do ubezpieczeń. 

 
 Ad. 6 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 
XLII sesji R M w Strykowie. 
 Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni: 

1. Józef Migdałek – wyraził zgodę  
2. Witold Śliwkiewicz – wyraził zgodę 
3. Teodor Kołodziejczyk – wyraził zgodę 
 

 



 4

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  
        14 głosów za  
         1 głos przeciwny  
                    0 głos wstrzymujący się  

 
 
 Ad. 7. Zatwierdzenie protokołu z XL Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 
odbyła się w dniu 26 listopada 2009 r.  

 
Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 
do protokołu. 
Uwag i wniosków do protokołu z XL sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad XLII 
sesji w dniu 29 grudnia 2009 r. nie złożono. 
 
Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XL sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            1 głos wstrzymujący się  
 
  

 Ad. 8. Zatwierdzenie protokołu z XLI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 
Strykowie, która odbyła się w dniu 10 grudnia 2009 r.  

 
Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 
do protokołu. 
Uwag i wniosków do protokołu z XLI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
podczas obrad XLII sesji w dniu 29 grudnia 2009 r. nie złożono. 
 
Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XLI sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  
                       
        15 głosów za  
         0 głosów przeciwnych  
                    0 głos wstrzymujący się  

 
 Ad. 9. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej. 
  

 Przewodniczący poinformował, że w okresie między sesjami brał udział w 
posiedzeniach merytorycznych Komisji RM omawiających projekt budżetu na rok 2010, 
udziale w Wigilii zorganizowanej przez GKRPA w Strykowie i Burmistrza Strykowa , 
odczytał podziękowanie OSP  w Strykowie dla RM w Strykowie za wsparcie finansowe 
zakupu samochodu gaśniczego. 
Prezes LUKS w Strykowie jednocześnie radny RM w Strykowie Andrzej Pożarlik przekazał 
w imieniu Rady Gminnej Z LZS w Strykowie na ręce Przewodniczącego RM  puchar – 
wyróżnienie w konkursie Najlepszych Rad Gminnych Z LZS województwa łódzkiego w roku 
2009. 
 Przedstawicielom samorządów lokalnych wręczył dyplomy za udział i osiągnięte 
wyniki w rywalizacji podczas I Turnieju Tenisa Stołowego, który odbył się w dniu 28 
listopada 2009 r.  
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 Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego 
RM radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja odbyła trzy spotkania, na 
których opiniowała projekty uchwał na sesję RM oraz dokonała analizy projektu budżetu na 
rok 2010. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Grzegorz Kuna poinformował, że 
w omawianym okresie Komisja spotkała się jeden raz i zajmowała się analizą projektu 
budżetu na rok 2010 oraz wydała do projektu pozytywną opinię. 
 
 Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego 
RM radny Czesław Polit poinformował, że Komisja spotkała się jeden raz-opiniowała 
projekt budżetu na rok 2010 oraz ustaliła plan pracy na I półrocze 2010 r. 

 
 Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych 
RM radny Andrzej Pożarlik - na jednym posiedzeniu Komisja podsumowała pracę w 2009 
r. oraz ustaliła plan pracy na I półrocze 2010 r. 

 
 Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, 
Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek 
poinformował o jednym posiedzeniu Komisji, na którym komisja zapoznała się z projektem 
budżetu na rok 2010, wydała pozytywną opinię do niego oraz podsumowała pracę za 2009 r. i 
ustaliła plan pracy na I półrocze 2010 r.  

 
 Ad. 10. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta 
–Gminy Stryków.   

 
Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że brał udział w posiedzeniach komisji oraz 
spotkaniach  podsumowujących rok.  
 
 

 Ad. 11 Podjęcie uchwał w sprawie:  
 a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok  
          2009 oraz zmian w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym na lata 2009-2011; 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie . 
Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
Dyskusja: 
Radny Wojciech Cichosz 
Mówił o tym, że na poprzedniej sesji Rada Miejska przyjęła wniosek, aby zadanie budowy 
sali gimnastycznej w Koźlu umieścić na lata 2010-2011. W tej chwili po prezentacji projektu 
uchwały i WPI w poz. 62 zadanie to nie zostało umieszczone i jest przesunięte na lata 
późniejsze. Czy znaczy to, że Rada przyjmuje wniosek poprzez głosowanie, jako sama sobie, 
a propozycje burmistrza, do WPI nie uwzględniają tego wniosku? Rozumiem, że mimo 
potężnych dochodów nie wszystko da się zrobić, ale jak wpajano nam wcześniej- to, co rada 
przyjmie w głosowaniu to rzecz święta i obowiązująca. Dlaczego ta inwestycja została 
zepchnięta praktycznie na koniec przyszłej kadencji rady? 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski wyjaśnił: 
Wniosek nie może być przyjęty z prostej przyczyny – już nawet bez tego wniosku w opinii, 
jaką wydało RIO do projektu budżetu na rok 2010 niezmieniony Wieloletni Program 
Inwestycyjny mógłby zagrażać kondycji finansowej Gminy. Dlatego wniosek nie został 
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uwzględniony, a mało tego wiele innych zadań z tego względu zostało przesuniętych na lata 
kolejne. 
Jeżeli Rada uzna, że realizacja tej inwestycji jest konieczna to na sesji, na której będziecie 
państwo przyjmowali budżet na rok 2010 należy to zadanie wprowadzić ze wskazaniem, które 
zadanie ma wypaść z projektu budżetu z planu inwestycyjnego. Musi być wskazane źródło 
finansowania do przyjętego wniosku. 
Radny Wojciech Cichosz 
Przyjął wyjaśnienie Burmistrza tylko ze względu na zalecenia instytucji dokonującej 
weryfikacji projektu budżetu. 
Radny zwrócił się z prośbą do przewodniczącego Rady, aby nie stosować takiej metody, jaka 
od trzech sesji jest stosowana, kiedy to uchwały zostały rozdane w trakcie trwania sesji i 
właściwie nie ma możliwości z dokładnym zapoznaniem się z nimi. Mając na uwadze to, że 
niektórych pracowników urzędu goni czas tylko, dlatego nie postawiłem wniosku o 
wprowadzenie przynajmniej 15 minut przerwy. 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski wyjaśnił, że na dzisiejszej sesji w takim 
trybie musiały być wprowadzone te uchwały traktowane jako ,,czyszczące ” i porządkujące 
sprawy finansowe. Do 15 grudnia miało być zrealizowane zadanie budowa drogi w 
Bratolinie, 14 grudnia przyszła informacja ze Starostwa, że zadanie musi być przesunięte na 
rok następny z prośbą o zabezpieczenie środków na ten cel. To miałem nie wprowadzić tej 
uchwały pod dzisiejsze obrady? Nie byłoby wtedy zabezpieczenia finansowego na to zadanie. 
Kolejna sprawa – skoro nie musimy brać kredytu o wartości większej, to w naszym interesie 
jest abyśmy zadłużenie zmniejszali, więc konieczne jest podjęcie uchwały. 
Radny Grzegorz Kuna pytał: 

• jak Wieloletni Program Inwestycyjny ma się do Programu Rozwoju Lokalnego – czy 
w tej sytuacji PRL będzie aktualizowany, bo wydaje mi się, że są rozbieżności? 

• według przedstawionej prognozy długu - jaka kwota będzie do spłacenia w roku 
przyszłym? 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak odpowiedziała: 
Na koniec roku 2009 dług publiczny wynosił będzie 13.187.724 zł, przy czym spłaty w 2010 
r. – 3.237.048 zł, spłata wynikająca z zaciągniętych zobowiązań w tym roku -876.208 zł plus 
spłata odsetek, zatem obciążenie z tytułu kapitału głównego i odsetek w roku 2010 będzie 
stanowiło kwotę 4.423.254 zł i taka sama sytuacja jest w latach 2011 do 2013. 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że oczywiście musimy 
przystosować PRL do WPI , które zaakceptujemy lub nie .  
   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 12 głosów za 
                                          0 głosów przeciw 
                               3 głosy wstrzymujące się  
 
 b) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczek długoterminowych i  
          kredytów długoterminowych; 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak poinformowała, że omawiany projekt 
uchwały jest konsekwencją uchwały przed chwilą podjętej. 
   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 
                                          0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  
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 c) w sprawie uchwalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku  
          budżetowego 2009; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak poinformowała, że projekt uchwały zawiera 
propozycję ustalenia wydatku niewygasającego z końcem roku 2009 w kwocie 70.000 zł  z 
przeznaczeniem na pomoc  finansową dla Starostwa Powiatowego w Zgierzu w celu realizacji 
budowy drogi w Bratolinie. 
 
   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 
                                          0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  
 
 d) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
         Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2010; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu 
uchwały. 
  Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 
                                          0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  
 
 e) uchwalenia Gminnego programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie  
          Stryków na rok 2010; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu 
uchwały. 
  Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 
                                          0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  
 
 f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym  
          dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność gminy; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu 
uchwały. 
Radny Wojciech Cichosz pytał: skoro jest to działka rolna o powierzchni 20 arów, czy 
dotychczasowy dzierżawca tej działki występował z wnioskiem o jej wykup? 
Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała, że dzierżawca ni 
występował z takim wnioskiem, a jeżeli wystąpi działka może być sprzedana w drodze 
przetargu. 
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  Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 
                                          0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  
 Ad. 12. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie zgłoszono interpelacji i zapytań. 
 
 Ad. 13. Wolne wnioski i sprawy różne. 
 
Radny Witold Śliwkiewicz zapytał co słychać w ZOZ- ie oraz czy jest odpowiedź ze 
Starostwa Powiatowego w Zgierzu na wystąpienie radnego w sprawie ulicy Kolejowej w 
Bratoszewicach. 
 
Burmistrz Andrzej Jankowski w odpowiedzi na pytanie drugie powiedział, że odpowiedzi 
ze Starostwa nie ma, jeśli chodzi o sytuacje w ZOZ - ie to najlepiej zaprosić dyrektora ZOZ 
na sesję Rady Miejskiej w sprawie przedstawienia bieżącej sytuacji.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz zgłosił  do Komisji uchwał i Wniosków następujący wniosek: 
Zaprosić dyrektora SP ZOZ w Głownie na sesję Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie 
dalszego funkcjonowania służby zdrowia.  
 
Radny Karol Lenart zgłosił dwa wnioski do Komisji uchwał i Wniosków, aby zwrócić się 
do Zarządu Powiatu Zgierskiego o uzupełnienie ubytków na drodze powiatowej Nowostawy – 
Niesułków oraz do zarządcy drogi wojewódzkiej nr 708 o uzupełnienie ubytków na drodze od 
szkoły w Niesułkowie do Strykowa.  
 
Radny Grzegorz Kuna zapytał, czy Burmistrz zna termin rozpoczęcia przebudowy drogi 
krajowej nr 14 na terenie naszej gminy. Radny mówił o trwających pracach przy  rondzie w 
Strykowie , ma być kilkadziesiąt bramek wjazdowych na autostradę, jest zagrożenie, że tamta 
strona gminy będzie miała taki los jak przed oddaniem obwodnicy. To będzie olbrzymi 
problem. 
 
Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że nie posiada informacji na ten temat, trwają 
wyceny i wykupy gruntów pod inwestycję, również powinna być informacja GDDKiA – 
harmonogram budowy autostrad i węzła dojazdowego. Burmistrz mówił, że będzie 
przebudowa obecnego ronda, zmieni się również przebieg DK 14 w kierunku Głowna i Łodzi.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz poinformował, że jest uszkodzony chodnik przy ul. Szkolnej w 
Bratoszewicach i poprosił o jego naprawienie.  
 
Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że to zadanie znajdzie się w realizacji w roku 
przyszłym, chodnik będzie gruntownie zmodernizowany.  
 
Radny Andrzej Pożarlik przypomniał o ogłoszonym konkursie na najładniejszą iluminację 
świąteczną i zaapelował do sołtysów, aby skłonili mieszkańców do  wzięcia udziału w 
konkursie.  
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Kozłowski zaapelował w imieniu 
dyrektora ZGKiM w Strykowie, aby mieszkańcy zabezpieczyli rury wodociągowe przed 
nadchodzącymi mrozami, ponieważ podczas ostatnich mrozów było bardzo dużo awarii 
zwianych z pęknięciami rur.  
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Pan Witold Kosmowski Naczelnik Wydziału Informacji, Promocji i Pozyskiwania 
Środków Pozabudżetowych Urzędu M-G Stryków odnośnie konkursu na najładniejszą 
iluminację świąteczną poinformował, że wystarczy zadzwonić do Wydziału i zgłosić chęć 
udziału w konkursie. W dniach 5 – 7 stycznia Komisja powołana przez Burmistrza uda się w 
teren.  
 Ad. 14. Przyjęcie protokółu Komisji. 
Przewodniczący Komisji uchwał i Wniosków powołanej na XLII sesji RM radny Józef 
Migdałek odczytał wnioski przyjęte przez Komisję:  

1. Zaprosić dyrektora SP ZOZ na sesję Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie 
dalszego funkcjonowania SP ZOZ.  

Głosowanie: 14 głosów za 
                        0 głosów przeciw 
                        0 głosów wstrzymujących się  
Nieobecny podczas głosowania radny Zbigniew Kos.  
 

2. Wystąpić do zarządcy drogi wojewódzkiej Nr 708 (od szkoły w Niesułkowie do 
Strykowa) oraz drogi powiatowej Niesułków – Nowostawy o uzupełnienie ubytków 
w/w drogach.  

Głosowanie: 14 głosów za 
                        0 głosów przeciw 
                        0 głosów wstrzymujących się 
 Nieobecny podczas głosowania radny Zbigniew Kos  
 

3. Zaprosić przedstawiciela GDDKiA na sesje Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie 
przebudowy drogi krajowej nr 14 na terenie Gminy Stryków.   

Głosowanie: 14 głosów za 
                        0 głosów przeciw 
                        0 głosów wstrzymujących się 
 Nieobecny podczas głosowania radny Zbigniew Kos.  
 
Głosowanie nad przyjęciem Protokołu: Głosowanie: 14 głosów za 
                        0 głosów przeciw 
                        0 głosów wstrzymujących się 
Nieobecny podczas głosowania radny Zbigniew Kos.  
 
 Ad. 15. Zamknięcie obrad. 
 
Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.30 dokonał 
zamknięcia sesji.  
 
Protokołowały: 
Z. Kubiak 
E. Tomczak  
   
         Przewodniczący  
        Rady Miejskiej w Strykowie  
 
         Paweł Kasica 

 


